
Истинска  дебата  и  велики
одзив бирача могу преокренути
судбину ове земље

Европска будућност Босне и Херцеговине је ту на дохват руке –
али још увијек није досегнута –  и грађани би требало да
захтијевају да им се објасни зашто је то тако, изјавио је јуче
у  Бањалуци  високи  представник  и  специјални  представник  ЕУ
Валентин Инцко.

“Европска  будућност  ове  земље  значи  напредовање  ка
просперитету  који  су  земље  чланице  Европске  уније  успјеле
постићи”, рекао је високи представник и специјални представник
ЕУ током обраћања члановима Европске академије.

Високи представник и специјални представник ЕУ је нагласио да
спровођење програма европске интеграције није тежак избор за
Босну и Херцеговину: “Неспровођење тог програма јесте тежак
избор.”

Он је одбацио тврдњу да напредовање ка Европи значи одрицање
од права и привилегија:  “Придруживање Европској унији значи
добијање истих личних и политичких гаранција које ужива 500
милиона грађана ЕУ”, рекао је Инцко. “Придруживање Европској
унији  значи  уживање  истих  људских  права,  истих  грађанских
права, исте заштите према закону као што ужива 500 милиона
грађана ЕУ. Придруживање Европској унији значи добијање – не
губљење – сигурности, стабилности и просперитета.”

“Вјерујем да је велика већина оних који подржавају повратак на
европски пут. То је пут на који се можемо вратити. Али да би
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се то десило, питање који је најбољи пут ка Европи мора бити
стављено у центар предизборне дебате – и управо због тога су
сљедеће двије седмице толико значајне.”

Високи представник и специјални представник ЕУ је рекао да ће
током  предизборне  кампање  “изражавати  принципе  –  а  не
подржавати странке” те да ће радити на томе да осигура да
грађанима буду доступне чињенице. “Још су двије седмице до
дана избора – двије седмице које ће утицати на судбину милиона
људи.  Ово  је  озбиљан  посао  и  не  може  се  обављати  кроз
страначке  слогане  и  националистичке  мантре.  Потребна  је
озбиљна дебата. Потребна је права анализа.”

“Грађани се често жале како не гласају ни за једну странку
зато  што  су  све  исте”,  закључио  је  високи  представник  и
специјални представник ЕУ. “Заправо, оне нису исте. Неке ће се
вратити на пут ка Европи, а неке неће. Више људи ће гласати на
изборима ако осјете да имају прави избор. Ако желе европску
будућност, онда морају активно учествовати како би остварили
тај циљ – а то значи да морају дати свој глас.”


